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About Us :

MAHMI-Qatar was established with the accumulative experiences of its founders in the field of 

designing and manufacturing greenhouses and Water treatment plants and their equipment,.

And it was MAHMI-Qatar’s top priority to be able to supply products and services that can achieve

the best specifications in the field, and since its establishment, our vision and goal was to provide

services that meet the requirements of both the farmers and those interested in agriculture, at the

best prices and the highest specifications.

We design, manufacture, and supply water treatment and desalination plants and we designed, 

manufactured, and supplied high-tech cooled greenhouses to the area we also design and supply

fertilization, irrigation, and environmental control systems.

We cooperated with major international companies in the field of cooled greenhouses and their 

equipment, so that we could provide all the solutions and services in this field.

We choose the best raw materials for our projects, and we always keep pace with the latest 

technological developments in the field of greenhouses and hydroponic farming.

Our company specializes in designing and producing greenhouses and agricultural equipment 

according to European standards and specifications, in the best factories in the world at a 

suitable price to provide high-value products.

Mahmi Agricultural is one of the major suppliers in the Qatari market, the Gulf region, and North 

Africa, where we supply materials and necessities of greenhouses and hydroponic systems to 

many farms and companies that are active in the field of agricultural services.

:عن الشركة 
لقد تم تأسيس شركة محمي بناء على خبرات تراكمية لمؤسسيها في مجال تصميم وتصنيع البيوت الزراعية المحمية، ومحطات 

. تحلية ،ومعالجة المياه ،ومستلزماتها

وقد كان على رأس أولوياتها ان تكون قادرة على توريد المنتجات والخدمات التي تحقق أفضل المواصفات في هذا المجال ومنذ 

التأسيس كانت رؤيتنا وهدفنا هي تقديم الخدمات التي تلبي متطلبات المزارعين والمهتمين بالزراعة بأفضل الأسعار وأعلى 

.المواصفات

نحن نقوم بتصميم وتصنيع وتوريد محطات معالجة وتحلية المياه

ونقوم بتصميم وتصنيع وتوريد البيوت الزراعية الشبكية والمبردة ذات  التكنلوجيا العالية 

كما نقوم بتصميم وتوريد أنظمة التسميد والري وأنظمة التحكم بالطقس

ونتعاون مع كبريات الشركات العالمية في مجال البيوت الزراعية  المبردة ومستلزماتها بحيث نقدم جميع الحلول في هذا المجال 

فنحن نختار أفضل المواد الخام لمشاريعنا ودائما نواكب التطورات التكنولوجية في مجال البيوت الزراعية وأنظمة الزراعة المائية

ة وشركتنا متخصصة في تصميم البيوت الزراعية وانتاج مستلزماتها والتي تصنع منتجاتها وفقا للمواصفات والمعايير الأوروبي

المطبقة في أفضل المصانع عالمياً وبأسعار معقولة لتوفير منتجات عالية القيمة

كما ان شركتنا تعتبر مورد رئيسي في السوق القطرية ومنطقة الخليج وشمال افريقيا حيث نقوم بتوريد العديد من المواد ولوازم 

.البيوت الزراعية وأنظمة الزراعة المائية للكثير من المزارع والشركات التي تنشط في مجال الخدمات الزراعية



تصميم وتصنيع وتوريد وصيانة محطات معالجة المياه وجميع مستلزماتها -1

ت المبرد تصميم وتصنيع وتركيب الصوب الزراعية بكافة أنواعها وجميع مستلزمات الصالا-2

والبيوت الشبكية وصالات المشاتل

سم وكافة مستلزماته15و10الواح التبريد سماكة -3

جميع أنظمة الزراعة المائية ومستلزماتها-4

مم( 10-8-6)الواح بولي كربونات مزدوج الجدار -5

ميكرون ثلاث طبقات 200رقائق البولي ايثيلين -6

شبك مانع الحشرات وشبك التظليل-7

مراوح التبريد الخاصة بالبيوت الزراعية بكافة أنواعها ومقاساتها-8

أنظمة التحكم بالبيوت الزراعية وأنظمة التسميد وأنظمة التحكم بالطقس-9

اعداد دراسات الجدوى والدراسات الفنية للمشاريع الزراعية-10

.لوحات التحكم الكهربائية للبيوت الزراعية-11

:منتجاتنا وخدماتنا تشمل 

Our Products and Services

1- Design, manufacture, supply, and maintenance of water treatment plants

and all their accessories.

2- Designing, manufacturing, and installing greenhouses of all kinds and all

their Requirements ( cooling and net greenhouses ).

3- Cooling panels 10 and 15 cm thickness and all their accessories.

4- All hydroponic farming systems and their accessories.

5- Double wall polycarbonate sheets (6-8-10)mm.

6- 200-micron polyethylene sheets, 3 layered.

7- Insect nets and shading nets.

8- Cooling fans for greenhouses of all types and sizes.

9- Greenhouse control panels, fertilization, and environmental control

systems.

10- Feasibility studies and technical studies for agricultural projects.

11- Electrical control panels for greenhouses and water treatment plants



تصميم وتصنيع وتوريد ،صيانة محطات معالجة وتحلية المياه وجميع مستلزماتها

Specialized RO Water Treatment Manufacturing & Accessories

Mahmi is an Authorized Distributor for Filmtec Membrane



تصميم وتصنيع وتوريد ،صيانة محطات معالجة وتحلية المياه وجميع مستلزماتها

RO System Plants & All their Needs

Assembly, Installation, Maintenance & Spare Parts



تصميم وتصنيع وتوريد ،صيانة محطات معالجة وتحلية المياه وجميع مستلزماتها

RO System Plants & All their Needs



تصميم وتصنيع وتوريد ،صيانة محطات معالجة وتحلية المياه وجميع مستلزماتها

RO System Plants & All their Needs



جميع أدوات واكسسوارات محطات التحلية
RO water treatment Accessories



جميع أدوات واكسسوارات محطات التحلية
RO water treatment Accessories



316مستلزمات محطات معالجة المياه واكسسوارات ستانلس 

RO water treatment Accessories & Stainless Steel 316 Fittings



Mahmi is Exclusive agents of 

CNP Pumps in Qatar

Don’t forget to visit www.cnppump.com 

for more info about CNP and its products

http://www.cnppump.com/
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شركة محمي قطر تقوم بتصميم وتصنيع وتركيب الصوب  الزراعية المبردة

بكافة مقاساتها وحسب متطلبات الزبون

Cooled Greenhouse Designing as Per Customer Request



لمبردة  شركة محمي قطر تقوم بتصميم وتصنيع وتركيب الصوب الزراعية ا

بكافة مقاساتها وحسب متطلبات الزبون 

Specialized Engineers & Workers in Greenhouse assembly



زراعيةشركة محمي قطر تقوم بتصميم وتصنيع وتركيب الصوب ال

الشبكية بكافة مقاساتها وحسب متطلبات الزبون 

Net Greenhouse Designing as Per Customer Request



متخصصون في تصميم وتوريد وتركيب جميع أنواع أنظمة

الزراعة المائية ومستلزماتها

Specialized Hydroponic System Designing



شركتنا الوكيل الحصري لألواح التبريد ذات الجودة العالية

والخاصة بالبيوت الزراعية

Mahmi Agents For High Quality Cooling Panel Manufacturing
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شركتنا الوكيل الحصري لألواح التبريد ذات الجودة العالية
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متخصصون في تصميم وتوريد وتركيب جميع أنواع أنظمة الزراعة المائية

ومستلزماتها ونقوم بتوريد أكياس الكوكو بيت ماركة محمي السويدية

Mahmi Cocopeat & Accessories



Heat & Humidity Resistant 

Polycarbonate Sheets

According to European Standards

سموزعون لألواح البولي كربونات التي تصنع حسب المواصفات والمقايي

ليةالاوربية وقد اثبتت منتجاتها مقاومة عالية لدرجات الحرارة والرطوبة العا



Heat & Humidity Resistant 

Polyethylene Foils According 

to European Standards

موزعون لرقائق البولي ايثلين التي تصنع حسب المواصفات والمقاييس

الاوربية وقد اثبتت منتجاتها مقاومة عالية لدرجات الحرارة والرطوبة العالية



موزعون لرقائق الشبك واغطية التظليل ماركة التي تصنع حسب المواصفات 

والمقاييس الاوربية وقد اثبتت منتجاتها مقاومة 

عالية لدرجات الحرارة والرطوبة العالية

Heat & Humidity Resistant Shading Net Foils



دينالعملية تركيب الاغطية الخاصة بالبيوت الزراعية يتوفر ل

ونستخدم أفضل الاكسسوارات والمعدات اللازمة لذلك الغرض 

High Quality Greenhouse Covers Installation And Engineering



مراوح التبريد ذات الجودة العالية والخاصة بالبيوت

الزراعية بكافة أنواعها ومقاساتها

Mahmi Greenhouse Cooling Fans



مراوح التبريد ذات الجودة العالية والخاصة بالبيوت 

لزراعية بكافة أنواعها ومقاساتها

Mahmi Circulation Fans For All Greenhouse Types



شركة محمي تقوم بتصميم وتصنيع وتوريد أنظمة التحكم بالتسميد

والري والطقس وذلك بما يتناسب مع متطلبات كل مزرعة

Specialized Designing And Engineering of Fertilization, 

Irrigation And Environment Control Systems



.متر مربع٤٤٦٠٨متر مربع لكل وحد   بمساحة اجمالية ١٠٨٨بيت زراعي مبرد مساحة 41توريد وتركيب :  ٢٥٤المزرعة رقم 1.

متر مربع٩٩٨٤+ ٩١٠٠اثنان من البيوت الزراعية الشبكية ٢٥٤: المزرعة رقم  2.

متر مربع توريد فقط٩١٠٠بيت زراعي شبكي واحد بمساحة :  مزرعة الوبر  3.

متر مربع١٠٨٠مزرعة الشيخ عبد الله بن ناصر بيت زراعي مبرد بمساحة 4.

متر مربع٧٦توريد وتركيب غرفة تجفيف تمور  مساحة :  ٢٥٤المزرعة رقم 5.

لتر الحجم الموسع 29: حقيبة الياف جوز الهند مغسول بمياه الأمطار الحجم١٣٠٠٠٠توريد ( : نباتي ) شركة غراس للتجار  والزراعة 6.

.معبئة في أكياس معالجة بالأشعة فوق البنفسجية , ٪ رقائق 30٪ كوكو و70: سم التركيب ( 16* 18* 100: )

.لوح ( 7540) مروحة  والواح تبريد عدد ( 1820) توريد مراوح عدد : شركة جنة الزراعية 7.

.لوحة ( 250) توريد لوحات تحكم كهربائية للبيوت الزراعية عدد : شركة جنة الزراعية 8.

.محط معالجة مياه ابار لمزارع مختلفة في قطر 62توريد وتركيب 9.

.توريد لوحات تحكم كهربائية وأسلاك تعليق ومواد تركيب وتجميع بيوت زراعية : شركة قطفة 10.

.توريد شبك تظليل والواح  بولي ايثلين ومواد تركيب بيوت زراعية ( : نباتي ) شركة غراس للتجار  والزراعة 11.

(المقاول الرئيسي لمشروع وزار  البلدية) الى شركة قطرات 100توريد بيوت تجفيف تمر عدد 12.

لشركة الريان الزراعية2م ( 93000)صوب شبك  إجمالى 9تصميم وتصنيع وتركيب 13.

متر 19,000ية تصميم وتصنيع وتوريد ثلاث بيوت زراعية مبرد  لشركة ربوع الياسمين في المملكة العربية السعودية بمساحة إجمال14.

مربع

An overview of our clints and projects :
1. Farm No. (254) two net houses (9100 + 9984 square meters).

2. Farm No. (254) supplying and installing 41 cooled greenhouses units with an area of 1,088  square

meters for each unit, and a total area of 44,608 square meters

3. Al Wabra Farm: One net house with an area of 9,100 square meters. Supply only.

4. The farm of Sheikh Abdullah bin Nasser, a cooled greenhouse, with an area of 1080 square 

meters.

5. Farm No. (254) installed room for drying dates, an area of 76 square meters.

6. Gheras Trading and Agricultural Services Company (Nabati ): Supplying 130000 Coco Peat 

Grow Bags with rainwater Volume: 29 liters Expanded volume: (100 * 18 * 16) cm 

Composition: 70% coco and 30% chips, packed in UV-treated bags.

7. Jannah Agricultural Company: Supplying (1820) fans and cooling panels (7540) Pcs.

8. Jannah Agricultural Company: Supplying ( 250 ) sets of electrical control panels for the 

greenhouse.

9. Supply and installation of 62 RO system –  water treatment plant- for various farms in Qatar.

10. Qatfa Company: Supplying electrical control panels, suspension wires, and installation 

materials for the greenhouse.

11. Gheras Trading and Agricultural Services Company (Nabati ): Supplies shading nets, 

polyethylene sheets, and greenhouse installation materials.

12. Supply of 100 dates drying houses to Qatarat Company (the main contractor for the project of the 

Ministry of Municipality)

13. Design, manufactured, and installation of 9 net greenhouses in total (93000)m2 for AL 

Rayyan Agricultural

14. Design, manufacture and supply Three cooling greenhouses for Raboua Al Yasmeen 

Company in KSA With a total area of ​​19,000 square meters

لمحة عن زبائننا ومشاريعنا



Specialty Electronic Materials Switzerland GmbH

Grossmatte 4,

CH-6014 Luzern 

Switzerland

Date: 20/07/2023

To Whom It May Concern

We hereby confirm that Mahmi Agricultural Trading, located at Mashaal Street 400-Zone 56 - 

Doha- Qatar are our authorized dealer to offer, market, sell and handle the after sales services 

for our FILMTEC  Membrane products in Qatar. Moreover, we provide them complete technical 

solutions for any online troubleshooting or arranging specialist at site.

This is to confirm that Specialty Electronic Materials Switzerland GmbH and Filmtec 

Corporation are indirectly owned subsidiaries of the DuPont de Nemours, Inc.

Should you have any further questions, please do not hesitate to write to us.

Yours faithfully,

Best Regards

Sanjeev Unni

Regional Commercial Manger, Middle East & Africa
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